
受信任的1Y0-231软件版和有用的Citrix認證培訓 -值得
信賴的Citrix Deploy and Manage Citrix ADC 13 with
Citrix Gateway

BONUS!!! 免費下載KaoGuTi 1Y0-231考試題庫的完整版：https://drive.google.com/open?
id=1hmPzGAAbuQZVEFPzdEvSOKRpPqZpQ99q

要想通過Citrix 1Y0-231認證考試，選擇相應的訓練工具是非常有必要的。而關於Citrix 1Y0-231認證考試的研究材
料是很重要的一部分，我們的KaoGuTi能很好很快地提供關於通過Citrix 1Y0-231認證考試的研究材料。我們的
KaoGuTi的IT專家都很有經驗，他們的研究材料和你考試的考題十分接近的，幾乎一模一樣。KaoGuTi是一個專門
為要參加認證考試的人提供便利的網站，能有效的幫助考生通過考試。

Citrix 1Y0-231考試是一項有價值的認證考試。該考試涵蓋了與當前IT行業相關的廣泛主題，並且受到世界各地雇
主的高度評價。通過Citrix 1Y0-231考試，證明了Citrix Gateway在Citrix ADC 13中的專業知識，可以帶來職業發展和
更好的工作機會。

為了準備 Citrix 1Y0-231 認證考試，候選人應該充分利用 Citrix 的培訓資源和學習材料，如在線課程、練習考試和
學習指南。此外，候選人還應該有在 Citrix ADC 及 Citrix Gateway 環境中實踐操作的經驗，以確保他們完全準備好
應對考試。

>> 1Y0-231软件版  <<

1Y0-231考試內容 - 1Y0-231考試備考經驗

我們KaoGuTi Citrix的1Y0-231考試的試題及答案，為你提供了一切你所需要的考前準備資料，關於Citrix的1Y0-231
考試，你可以從不同的網站或書籍找到這些問題，但關鍵是邏輯性相連，我們的試題及答案不僅能第一次毫不費
力的通過考試，同時也能節省你寶貴的時間。

要通過 Citrix 1Y0-231 考試，考生必須展示他們對 Citrix ADC 和 Citrix Gateway 相關概念的理解。這些包括配置和保
護 Citrix Gateway，管理 Citrix ADC 實例，實現 SSL 卸載以及解決與 Citrix ADC 和 Citrix Gateway 相關的問題。考試
還涵蓋了負載平衡、內容切換和流量管理等主題。

最新的 CCA-N 1Y0-231 免費考試真題 (Q83-Q88):
問題  #83 
set gsib vServer vServer-GSLB-1 -MIR ENABLED
What will the Citrix ADC appliance send when the above command is executed?

A. Only the best GSLB service in the response
B. The Remote GSLB service as the first record in the response and adds the remaining active services as additional records
C. The Local GSLB service as the first record in the response and adds the remaining active services as additional records
D. The best global server load balancing (GSLB) service as the first record in the response, and the remaining active services
as additional records
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答案：D

問題  #84 
Scenario: A Citrix Administrator executed the following commands on the Citrix ADC:
> add policy dataset Admin_group ipv4
> bind policy dataset Admin_group 192.168.149.10 -index 11
> bind policy dataset Admin_group 192.168.149.39 -index 12
> bind policy dataset Admin_group 192.168.149.49 -index 13
> add responder policy POL_1
"!(CLIENT.IP.SRC.TYPECAST_TEXT_T.CONTAINS_ANY(\"Admin_group\"))"RESET
> bind lb vServer lb_vsrv_www -policyName POL_1 -priority 100 -gotoPriorityExpression END - type REQUEST What will be
the effect of these commands?

A. All traffic from users with a source IP address of 192.168.149.10, 192.168.149.39, or
192.168.149.49 will be blocked through the Citrix ADC.
B. Only users with a source IP address of 192.168.149.10 or 192.168.149.39 will be allowed to connect to vServer
lb_vsrv_www.
C. Only users with a source IP address of 192.168.149.10, 192.168.149.39, or 192.168.149.49 will be blocked when
attempting to connect to vServer lb_vsrv_www.
D. Only users with a source IP address of 192.168.149.10, 192.168.149.39, or 192.168.149.49 will be allowed to connect
to vServer lb_vsrv_www.

答案：D

問題  #85 
A Citrix ADC is connected with one network interface to the client network and another to the server network, ensuring that all
traffic flows through the appliance.
Which type of deployment is this?

A. Direct server return
B. One-arm
C. Bridge mode
D. Two-arm

答案：D

解題說明：
https://docs.citrix.com/en-us/citrix-adc/current-release/getting-started-with-citrix- adc/networktopologies.html

問題  #86 
Which four steps should a Citrix Administrator take to configure SmartAccess? (Choose four.)

A. Ensure that the SmartAccess filter name on the Delivery Group matches the name of the Citrix Gateway policy.
B. Execute "set-BrokerSite -TrustRequestsSentToTheXMLServicePort $True" on any Citrix Delivery Controller in the Site.
C. Enable Citrix Workspace control within StoreFront.
D. Ensure that the SmartAccess filter name on the Delivery Group matches the name of the Citrix Gateway virtual server.
E. Ensure that ICA Only is unchecked on the Citrix Gateway virtual server.
F. Ensure that ICA Only is checked on the Citrix Gateway virtual server.
G. Ensure that the Callback URL is defined in the Citrix Gateway configuration within Store Front.

答案：B,D,E,G

問題  #87 
Where do the monitor probes originate by default, after creating and correctly configuring a custom user monitor?

A. MIP



B. SNIP
C. NSIP
D. VIP

答案：C

問題  #88
......
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